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Cotygodniowe odprawy na terenie budowy hali, ze względów epidemiologicznych, już się nie
odbywają. Nadzór jest raczej wirtualny, ale nie ma obaw – budowa nie stoi, a postęp prac
świadczy o sporym zaawansowaniu robót.

– Prace idą zgodnie z harmonogramem – zapewnia wójt Jerzy Stankiewicz. – Choć teraz nie bywam
na placu budowy, to mam codziennie bieżące informacje. Obecnie trwają prace przy ociepleniu
budynku, już właściwie dobiegają końca. Zrobione są wszystkie wylewki, wybraliśmy już rodzaj
płytek, którymi będą wyłożone podłogi w hali. Są już gotowe elementy kotłowni, lada dzień będą
montowane zbiorniki na gaz. Wszystko idzie bardzo dobrze. Nie mogę się doczekać, żeby obejrzeć
postępy, ale zrobię to w bezpieczny sposób.

Więcej na ten temat w papierowym wydaniu "Głosu Skierniewic i Okolicy" z 16 kwietnia.
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